
                    PROTOKOLL KGFS STYRELSEMÖTE 
 

Tid: 2022-08-31 kl. 18:00 

Plats:  Ledets IP  

Närvarande: Sebastian Arby (SA), Gunilla Gustafsson (GA), Håkan Ågren (HÅ)  

och Ronny Norberg (RN) 

 

1.  Dagordningen godkändes.  

 

2.  Föregående protokoll lades till handlingarna   

3. HÅ hade inget att rapportera om ekonomin 

4.  HÅ informerade om Kungsbackaleken   

Ungefär samma antal lag som förra året 

Mycket arbete med lag som lämnar sena återbud. 

Frillesås FF har få lag med i sammandragen förutom i sitt eget, 

då man hellre deltar i Varbergsalliansen. 

Enligt tidigare beslut får Frillesås endast arrangera sammandrag under  

förutsättning att man deltar med liknande antal lag i övriga sammandrag. 

 Mållogistiken i diskuterades. Beslutades att Jonas Lansing till nästa möte  

tar fram förslag hur vi från nästa år kan lösa det på ett bättre sätt.                     

Beslutades att HÅ kallar till utvärderingsmöte efter årets sista sammandrag. 

  

5.  GG informerade om domare   

Är stor brist på domare i Halland. I Kungsbacka DK är det för närvarande 20 domare. 

 Sju Steg 1-domare utbildades förra året och tre dömer även i år. En har flyttat,  

en studerar och två satsar på eget spelande. Fyra nya utbildades i år. 

 KGFS har subventionerat domarkläder till nya Steg 1-domare med 1 000 kr. 

Beslutades att ändra till att subventionerna valfri domarutrustning för 1 000 kr. 

 Beslutades att GG och JL i höst kallar till möte med föreningarnas domaransvariga.                               

 Beslutades att GG kontaktar Niklas Bengtsson angående aktivitet för Steg 1-domarna. 

6. SA informerade om mötet om Herrfotbollen 1/9  

Alla föreningar utom Löftadalens IF, Annebergs IF och Särö IK har anmält deltagare. 

7. SA informerade om Utbildning   

Beslutades att på nästa ordförandemöte informera om och besluta om att genomföra 

separata åldersvisa möten för pojk- och flickledare 10–12 år, vecka 11-12 2023. 

8. SA informerade om Lars Ekdahls och Rolando Moncada Escobars Futsalinitiativ.  

De har preliminärt bokat halltider för futsalsammandrag  En i december och en i januari. 



Vi inväntar besked från initiativtagarna om hur vi går vidare med eventuella 

arrangörsföreningar. 

9. GG informerade om status för SvFFs nya blivande organisation. Kommer inte bli någon 

större skillnad för HFFs organisation.  

 GG vill som ordförande i valberedningen få förslag på styrelseledamöter och 

representanter till valberedningen. Även synpunkter på HFFs nuvarande verksamhet och 

organisation. 

10. Kommande möte beslutades till styrelsemöte 27/10 18.00 hos Tölö IF. 

 och Ordförandeträff 11/12 kl. 17.00 hos Kungsbacka IF. 

 

 

 Ronny Norberg Sebastian Arby 

 sekreterare  ordförande 


